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Den sanna entusiasten

Det är svårt att sätta fingret 
på vad som kännetecknar en 
typisk Volvochef.  Men det 
kryllar inte precis av lastbils-
entusiaster. Här har vi dock 
en sann entusiast.  Möt 
Stefan Strand – ny vd för 
Volvo Truck Center Sverige! 
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DU HAR JUST TILLTRÄTT SOM VD FÖR VOLVO 
TRUCK CENTER OCH MARKNADSANSVARIG FÖR 
VOLVO LASTVAGNAR. HUR SER MÅLEN UT?  
– För mig finns bara ett enkelt svar. Att vi ska ge våra kunder 
förstklassig service. För mig är kunden jätteviktig. Det låter 
kanske som en klyscha men så är det.

FRÅN ÅTERFÖRSÄLJARORGANISATIONEN TILL 
HUVUDORGANISATIONEN – VAD TAR DU MED DIG?
– Jag har haft förmånen att jobba så många år med kunder 
nära mig, så jag har snappat upp lite vad de vill ha. Att förstå 
kunden är en erfarenhet jag tar med mig.

DU ÄR GENUINT LASTBILSINTRESSERAD DESSUTOM. 
KOMMER DET ATT UNDERLÄTTA? 
– Det kan man säga. Jag började min karriär med att köra 
lastbil och buss. Jag har jobbat med teknik, försäljning och 
marknadsföring. Jo, jag är verkligen genuint intresserad, inte 
bara av produkten utan också av människorna runt omkring.

SÄG ATT DU SKA SKRIVA EN KONTAKTANNONS, 
BESKRIV DIG SJÄLV MED FEM ORD.
– Ärlig, ganska öppen och transparent, stor tillit till människor. 
Men jag kan vara ganska enveten.

VAD SKULLE DU GÖRA OM DU VANN 
FEM MILJONER KRONOR?
– Jag skulle hjälpa vår bandyförening IFK Kungälv som har 
det jobbigt ekonomiskt. 

VAD GÖR DIG RIKTIGT FÖRBANNAD? 
– När folk ljuger, definitivt.

VILKEN ÄR DIN STÖRSTA LYX?
– Att jag och mina nära får vara friska.

STÖRSTA KRISEN?
– 1991 när marknaden kollapsade över en natt. Det var 
ganska bra ena dagen och dagen efter katastrof. Från bra 
konjunktur till ingen konjunktur.

VAD ÄR DU RIKTIGT BRA PÅ?
– Jag har en ganska bra magkänsla för saker och ting. En 
dold talang är att jag är duktig på att packa en diskmaskin.

 ÅSKAN SLÅR NER, HUSET STÅR I LJUSAN LÅGA.  
VAD STRUNTAR DU I ATT RÄDDA? 
– Jag struntar i allt utom min fru och mina barn.

VILKET UTTRYCK ANVÄNDER DU FÖR MYCKET? 
– Jag svär nog lite mycket ibland. 

VILKET TV-PROGRAM SKÄMS DU MEST ÖVER 
ATT DU TITTAR PÅ? 
– Jag brukar lämna tv-soffan när det är sådana program. Jag 
har till exempel svårt för ”Bonde söker fru.” Det är för pinsamt. 

DITT LIVS SÄMSTA KÖP? 
– Allt det där man köpt på sig genom åren men aldrig använt.

VAD KLARAR DU DIG INTE UTAN?
– Mobiltelefonen är nog svår att klara sig utan.

OM DET SKULLE GÖRAS EN FILM OM DITT LIV. 
VEM SKULLE SPELA DIG?
– Det kan jag inte komma på, men Felix Herngren skulle i alla 
fall få regissera.

VAD HAR DU FÖR PLANER INFÖR HELGEN?
– Bandy. Det är mycket bandy nu när det är säsong.

bosse.norvinge@akeri.se
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STEFAN STRAND
Ålder: 50
Familj: Frun Anna-Karin, dottern Emma 19 
och sonen Filip 17
Bor: Villa i Kungälv
Bakgrund: 30 års erfarenhet i branschen
Fritid: Båten, bandyn, vänner och familjen
Aktuell: Ny vd för Volvo Lastvagnar Sverige
Kör: Volvo


